
PROTOKÓŁ NR XLVI/2010 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 24 czerwca 2010 roku w sali narad Urzędu 

Miasta i Gminy w Działoszycach. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 10.00 

 

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 11 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1. Pan Zdzisław Leks – Burmistrz Miasta i Gminy 

2. Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy 

3. Pani Krystyna Konderak– Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy 

 

 PORZĄDEK OBRAD SESJI: 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

2.  Uchwalenie porządku dziennego obrad. 

3.  Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2010 rok 

 a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

     4. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy miejscowości 

Dzierążnia. 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

          5. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy miejscowości Sudół. 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

6. Zakończenie obrad sesji. 



Do pkt. 1-go 

 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

 

 Sesja rozpoczęła się o godzinie 10.00 

 

  Otwarcia sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Pan 

Zygmunt Saracki i powitał biorących w niej udział. Stwierdził, że w sesji bierze 

udział 11 radnych i Rada jest uprawniona do podejmowania prawomocnych uchwał i 

wniosków. 

 

Do pkt. 2-go 

 

Uchwalenie porządku dziennego obrad . 

 

  Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek 

obrad sesji i zapytał, czy radni maja uwagi do przedstawionego porządku. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad 

sesji . Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie / ''za'' – 11, ''przeciw'' – 0, 

''wstrzymał się od głosu'' – 0/ i przystąpił do następnego punktu porządku obrad. 

 

Do pkt. 3 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2010 

rok przedstawiła i omówiła Skarbnik MiG – Pani Krystyna Konderak. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

  W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zygmunt Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. W wyniku 



glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 11, ‘’przeciw’’ – 0, 

‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt. 4 

 

  Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy miejscowości 

Dzierążnia przedstawiła i omówiła Sekretarz UMiG – Pani Krystyna Ciszek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

Pan Radny Rady Miejskiej Stanisław Woźniak; Czy plan odnowy miejscowości  

odnosi się tylko do jednej miejscowości to jest Dzierążni, czy są brane pod uwagę lub 

są objęte planem  też inne wioski ?. 

 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta i Gminy – Pan Zdzisław Leks 

 

   Plany odnowy miejscowości Dzierążni i Sudołu to kontynuacja zadań, 

które zostały założone  we wcześniejszych uchwałach. Założyliśmy takie plany 

odnośnie  Sancygniowa i Stępocic i tą samą decyzją  podjęliśmy w wieloletnim 

planie inwestycyjnym dla miejscowości   Dzierążnia i Sudół. Świętokrzyskie Biuro 

Rozwoju Regionalnego ogłosiło  nabór wniosków na kolejne inwestycje, wobec tego 

plany założone w 2007 roku są w obecnej chwili  kontynuowane, nic nowego nie 

zostało wprowadzone, są to inwestycje zaplanowane w latach ubiegłych. 

 

  W związku z brakiem dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zygmunt Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. W wyniku 

glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 11, ‘’przeciw’’ – 0, 

‘’wstrzymał się'' – 0/ 

 

 



 

 

 

Do pkt. 5 

  Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy miejscowości 

Sudół przedstawiła i omówiła Sekretarz UMiG – Pani Krystyna Ciszek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

  W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zygmunt Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 11, ‘’przeciw’’ – 0, 

‘’wstrzymał się'' – 0/ 

 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej – Zygmunt Saracki: 

 

 Wysoka Rado , jak wam wiadomo obchodzimy w tym roku XX - lecie 

samorządu terytorialnego. Postanowiliśmy podziękować Panu Burmistrzowi w 

imieniu Rady za to, że przyczynił się do rozwoju naszej Gminy, dzięki Burmistrzowi 

pozyskaliśmy , aż 43 mln zł, o czym może wszyscy nie wiedzą. 

Pan Przewodniczący Zygmunt Saracki przeczytał podziękowanie od Rady Miejskiej  

skierowane do  Pana Burmistrza  za efektywną pracę i trafne decyzje -  

 ''Z okazji XX samorządu terytorialnego Rada Miejska w Działoszycach składa, 

Panu Zdzisławowi Leksowi najserdeczniejsze życzenia pomyślności satysfakcji 

zadowolenia z pełnienia tej doniosłej funkcji Burmistrza Miasta i Gminy 

Działoszyce. Dziękujemy za pracę,  dobre pomysły i decyzje podejmowane dla dobra 

społeczności Gminy Działoszyce, które już przynoszą widoczne efekty w postaci 

realizowanych inwestycji bądź tych które rozpoczną się w najbliższym czasie.  

 Pana troska o naszą lokalną wspólnotę sprawia, że możemy śmiało patrzeć w 

przyszłość . To dzięki Pańskiemu zaangażowaniu w  trwającej kadencji na zadania 



inwestycyjne  pozyskano środki na łączny budżet przekraczający  kwotę 42,8 mln zł. 

Dziękuje za umiejętna współprace z radnymi, sołtysami i społeczeństwem. Życzę 

Panu wytrwałości i powodzenia w podejmowanych działaniach, niech kolejne lata 

będą wypełnione sukcesami a społeczna akceptacja będzie źródłem satysfakcji  i 

motywacji do dalszej pracy.” 

 

Pan Burmistrz MiG Zdzisław Leks: 

Pan Burmistrz podziękował Radzie  za pamięć i przeprosił wszystkich Radnych za to, 

że nie zawsze ma czas aby ich wysłuchać jest to jednak często  spowodowane  

pilnymi  wyjazdami i spotkaniami w sprawie podpisywania umów na zadania 

inwestycyjne , ale  kwota 42,8 mln zł, którą udało mu się pozyskać, przez lata swojej 

pracy mówi sama za siebie. 

  

Do pkt. 6 

W związku z wyczerpaniem tematów sesji Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Zygmunt Saracki podziękował wszystkim przybyłym i zakończył obrady sesji. 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Agnieszka Iwan 

 


